
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 11-2013 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2013-11-30  § 105 – 113 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Hos Maria Carlsbogård 
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Janne Flodin, Kjell Johansson, Maria Carlsbogård, 

Gunilla Hedin 
  

  Ansvarig 
 
§ 105 Öppnande 
 
§ 106 Dagordning 
 
§ 107 Föregående 
        Protokoll 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 108 Ekonomi 
 

Flertalet medlemsavgifter för 2013 är nu betalade. Fakturor 
utskickade till de som ej betalat.  
 
Detaljerad genomgång av ekonomin. 
Föreningen följer lagd budget för 2013. 

Janne 
 
 
Maria/ 
Janne 

§ 109 Fotboll 
 
 
 

Kalle och Kjell har arbetat fram en mall till tränaravtal. Mallen 
distribuerad till styrelsen. Kommer att aktualiseras lite och därefter 
läggas upp på hemsidan. Arbete pågår. 
 
Föreningen har etablerat ett samarbete med Hermansby IF. 
1 damlag 11-manna, 1 damlag 7-manna och ett flickjuniorlag. 
 
Arbetet fortsätter för att föreningen ska ha ett herrjuniorlag 2014. 
 
Troligen kommer herrlaget inte att ha en tredje person i 
tränarstaben. 
 
Finns intresse från föreningen att arrangera någon form av Cup på 
Romevi. Föreningen har kontaktat ett par ledare för att få hjälp 
med att arbeta fram ett förslag. Styrelsen bjuder in dem till nästa 
styrelsemöte i början av 2014. 
 
Styrelsen beslutade att ge bidrag till herr och damlaget för 
träningsläger 2014. 10 000 kr/lag. Herr och damlaget får också 
gemensamt ansvaret för att sköta motionsslingan under 2014. 
 
Fotbollssektionen avrapporterade från senaste mötet. Styrelsen 
bad fotbollssektionen fundera kring ledarkickoff 2014. 

Thomas 
 
 
 
Kalle/ 
Janne 
 
Kalle 
 
Janne 
 
 
Kalle/ 
Janne 
 
 
 
Kalle 
 
 
 
Maria/ 
Janne 

§ 110 Kansli info  PS Bygg har grävt ned slang för bredband mellan kansliet och 
stora lokalen. Återstår att dra kabel. Kabel är beställd. 
 
 

Janne 
 
 
 



Janne rapporterade från möte med Monica Kindblad och en 
representant för dagbarnvårdarna.   
 
Lysegårdens GK har kontaktat RUF för att undersöka 
möjligheterna till ett utökat samarbete. 
 
16 December genomförs brandbesiktning av föreningens lokaler. 
 
Föreningen undersöker möjligheten att söka olika former av bidrag 
från Allmänna Arvsfonden för att t.ex. : 
Handikappanpassa Knarta 
Ombyggnad av Knarta för bättre brandskydd 
Stora lokalen, en våning till för frisksport 
Motionsslinga runt Romevi 
Utegym vid Romevi 
Vägövergång för att kunna ta sig till Romevi på ett säkrare sätt 
Fler parkeringsytor 
Uppfräschning av tennisbanan 
Fler förvaringsutrymmen 
 
Föreningen har ansökt till Föreningslyftet om bidrag till en 
halvtidstjänst för att utveckla föreningen. 

Janne/ 
Kalle 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
Janne 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kalle 

§ 111 Övriga frågor Styrelsen biföll boulsektionens förslag att uppmärksamma 
sektionens medlemmar vid höstavslutningen. 
 
Janne rapporterade om det pågående arbetet med renovering av 
Herrarnas / damernas duschutrymme. 
 
Huvudstyrelsemöte 13/1, 3/2, 24/2, 7/4, 5/5, 2/7  
Årsmöte bestämdes till onsdagen den 19 mars 19:00 
Vårens arbetsdag 2014 bestämdes till 12/4 09:00 
Idrottens dag 2014 bestämdes till 24/5 10:00 
 
Föreningen kommer att utvärdera en ny produkt (My Club) för 
föreningsadministration, websida mm. 
 
Höstmöte är genomfört. Bl.a. delades förtjänsttecken ut. 
 
Styrelsen beslutade att ta fram tydligare skyltning kring hur 
besökare bör röra sig på Romevi för att nå olika planer m.m. 

Maria 
 
 
Janne 
 
 
Styrelsen 
 
 
 
 
Thomas, 
Janne 
 
Janne 
 
Janne/ 
Thomas 

§ 112 Nästa möte Nästa möte måndag 13/1 klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Kalle 
 

 

§ 113 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


